
Zdpisnica i. 5/2017

zo zasaclnuticr Obecniho zctstupitel',stya Blatnd na Oslrove, konandho dfia 11.12'2017

v Kulturnom dome Blatnii na Ostrove

pritomni: starostka obce, poslanci obecndho zastupitelstva - podfa priloZenei

prezendnej listinY

Podet obyvatel'ov: 11 - podl'a priloZenei prezendnej listiny

Rokovanie

Bod i. I
Otv or enie zus adn utict, ur ienie zapis ov ute l' a a ov erov atel' ov ztipisnice

Zasadnutie obecndho zastupitel'stva otvoril a Terezia Foldv6ryov6, starostka obce,

privitala pritomnych. SkonStatovala, Le poslanecky zbor je pritomn;f vplnom podte - je

pritomnj,ch v5etkych 7 poslancov, zbor je uzn65aniaschopny. Za zaptsovatel'a zasadnutia

urdila referentku obecndho tiradu Zitu Horv6thovir, za overovatelov zdpisnice poslancov

Gejzu Mayera a Evu Mdriovir. Obozn6mila pritomnych s programom rokovania.

Program

Otvorenie zasadnutia, urdenie z4pisovatel'a a overovatel'ov z6pisnice

Kontrola plnenia uzneseni
Sprfva o dinnosti starostu obce

Spr6va o vysledku kontroly evidencie naleZitosti irdtovnych dokladov

zairdtovanych k 30.09.20 1 7

P16n dinnosti hlavne.i kontrolorky Obce Blatn6 na Ostrove

na L polrok 2018
Schv6lenie odmeny hlavndmu kontrol6rovi obce zarok2017
Schv6lenie darovacej zmluvy zo dia02.10.2017
Pripomienky obdanov - Rdzne

Starostka obce navrhla rozSirit'program rokovania o bod:

9. Schv6lenie darovacei zmluvy zo dira 03.10.2011

Poslanci v pomere za T lproti 0l zdril,al sa 0 - schvilili program rokovania.

Bod i. 2
Ko ntro lu p lneniu uznesen{

Starostka obce informovala o tom, Ze na poslednom zasadnuti obecn6ho

zastupitelstva obecn6mu riradu neboli uloZen6 Ziadne tlohy.
Poslanci informdciu brali na vedomie v pomere za T lproti Olzdfial sa 0.
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Bod i. 3
Sprdvu o iinnosti sturoslu obce

posledn6 zasadnutie sa konalo df,a 04.10.2017, pred dvoma mesiacmi. Za uvedend

obdobie okrem administrativnych zflleZitosti starostka sristred'ovala svoju prScu

predov5etk ym napripravu dvoch proj ektovfch Ziadosti :

Na 
-poslednom 

zasadnuti informovala o moZnosti ziskania dot6cie prostrednictvom

,,sitaLe na pozv6nkuoo, o ktorir sa obec uchddza u v16dy MR na rekon5trukciu budovy

materskej Skoly. Lehota na vypracovanie a odovzdanie projektovej Ziadosti vr6tane povinnych

priloh Uota ao 22.10.2017. NaSa Ziadost' bola zaregistrovan6 v urdenej lehote. Po kontrole

. projektovej Ziadosti n6m bolo df,a 01.12.2017 oznimenl, Le nale podanie bolo kladne
' 

onoanotenZ. projekt bude podporeny sumou 16 200 000 Ft : cca. 53 000.- Eur. N6vrh zmluvy

bol dorudenj minuly tyZdei, zo strany obce bol podpisan;f a zaslany druhej strane.

Maxim6lnu snahu vlvinula na pripravu Ziadosti o nen6vratny finandn:f prispevok

v r6mci ni,zvy PRV SR 2014-2020, Opatrenie 7 - Zdkladn6 sluZby a obnova dedin vo

vidieckych otlastiach, 7.4 - Podpora na investicie do vytv6rania, zlep5ovania alebo

roz5irovania miestnych zakladnych sluZieb pre vidiecke obyvatefstvo vr6tane vofndho dasu

a kulttrry a srivisiacej infra5truktriry - v r6mci ktor6ho sa uch6dzame o dot6ciu na projekt:

,,Prestavba apristavba domu smritku". Ziadosf bola vypracovan| apripraven6 spolu

s povinnymi piilohami, odovzdan6 bola 29.11.20t7. PoZadovan6 vfska finandndho prispevku

.1e ttO 948,47 Euro. Pravdepodobn;f terminvyhodnoteniaprojektovjemdj/2018.

Starostka informovala, Le v termine od 15.-18.1t.2017 bola odstrdnenh havarijn6

situ6cia ZS - rekon$trukcia vykurovacieho syst6mu ZS glatne na Ostrove. Boli vyrnenen6

v5etky radidtory a namontovan6 tepelnd termostaty. Rekon5trukcia bola financovanh z dotilcie

Ministerstva Skolstva SR.

V priebehu vybavovania sit d alSie investidnd projekty obce:

Boii n6m dodan6 od projektanta projektovd dokument6cie na rekonStrukciu miestnych

komunik6cii - ulice pri bytovk6ch. Vlastnicke vzt'ah1' na tomto itsektl rekon5trukcie sil

vysporiadand, do znamena,l.e m)isme pokradovat' s vybavenim stavebndho povolenia.

Projektov6 dokument6cia dopravn6ho znadenia, ktor6 rieSi dopravnri situ6ciu pri

mrisiarstve Fejes, umiestnenie retard6rov a dopravnych znadiek je hotov6. O vydanie

stanoviska k projektovej dokument6cii bol poZiadany dopravny in5pektor6t policajn6ho zboru.

Okresnlf dopravny in5pektor6t PZ v Dunajskej Strede schv6li1 doplnenie trvaldho dopravndho

znadenia v obci Blatn6 na Ostrove. Poslednym krokom pred objednanim dopravnych znadiek

je vydanie urdenia dopravndho znadenia. Je to v kompetencii Okresn6ho irradu DS, odb.

dopravy, na ktord dak6me.

Ohl'adne pobodky miestnei poSty infbrmovala, Le na zt*lade poZiadavky obce Slovenskd

poSta a.s. upravila hodiny pre verejnost'na pobodke Blatn6 na Ostrove. Otv6racie hodiny sa

zmenili nasledovne: pondelok, utorok, Stvrtok apiatok 8,00-13,00 h. a 14,00 - 14,30 h, streda

8.00-13,00 h. a 14,00 - 17,30 h. Zmenu hodin pre verejnost'budti monitorovat'do febru6ra

2018, podas ktorych vyhodnotia intenzitu a efektivnost'ich vyuZivania obyvatel'mi obce.

V sitvislosti s rekon5trukciou verejndho osvetlenia informovala, Ze boli objednan6

osvetl'ovacie teles6, v hodnote, ktorir umoZfiuje rozpodet na rok 20f7.



ア

Dalej sa venovala vyberu stolidiek do kultrirneho domu BNO. Bolo objednanych 160

kusov

Podujatia obce:
Dila 29.10.2017 sa uskutodnil Deii dochodcov. Prebehol ako zvydajne: s kultrirnym

programom, nedel'nym obedom a zdbavou do vedera'

Venovala sa organizacii a priprave volieb do VUC. ktord sa uskutodnili dria

04.1t.2017 .

Dalej priprave zasadnutia region6lneho zdruLenia Podunajsko, ktordho dlenom je aj

naSa obec. Zasadnutie sa uskutodnilo dia 28.11.2017 v kulttrnom dome Blatn6 na Ostrove.

Starostka informovala, Le sa z[rdastnila slAvnostn6ho - ustanovujriceho zasadnutia

zastupitel'stva Trnavskdho samospr6vneho kraja, rOznych Skoleni ohfadne projektovych

Ziadoiti, reprezentovala na5u obec na zasadnutiach zdruLeni, ktorych je obec dlenom.

Starostka rokovala s prim6torom mesta Gabdikovo ohfadne uzatvorenia spolodndho

Skolskeho obvodu zo Zilkladiou Skolou s VJS Gabdikovo. Na tychto rokovaniach zastupovala

aj d'al5ie obce: Kyselica, Trn6vka, Macov. D6vodom na5ej Ziadosti bolo vypovedanie

spolodndho Skolsk6ho obvodu so ZS Mateja Bela v Samorine. Nakofko v na5om okoli nie je

lS , VlS, ktord by vedela pnjat' deti naSej obce, po tychto rokovaniach sa obr6tila pisomnou

Ziadost'ou na vedenie Mesta Gabdikovo, ktord na5ej Ziadosti vyhovelo. Dal5im krokom bude

spolodnj postup obci Rohovce, Kyselica, Tm6vka, Macov a Blatn6 na Ostrove

oifudo- ,ib"rpie,"nia dopravndho spojenia cez tieto obce do Gabdikova. V tejto veci sa

chceme obr6tif na Slovak Lines Bratislava. O podporu poZiadame aj krajskf Skolsk;f rirad

Trnava, ktory n6m nevedel zabezpedit Skolskf obvod so Ziadnou Skolou s vyudovacim
jazykom slovenskym. Vec vyZaduje naliehav6 rieseni e, pretole ztryis deti do z6kladnfch Skdl

bude v 412018.

Dalej informovala, Ze spolu s extern;fm pr6vnikom obce sa zaoberali dovolanim Ing.

Jarmily Ple5kovej ohfadne navr6tenia obecn;fch pozemkov do jej vlastnictva. S pripadom sa

zaobeial okresny srid, odvolaci sird - Krajskli sird vTrnave ateraz Najvy5Si sird SR, ktoqf

dovolanie Zalobcu Ing. Ple5kovej proti Lalovanei Obec B1atn6 na Ostrove zamietol.

Starostka sa venovala Sportovej organizdcii TJ Dynamo: Iniciovala stretnutie

s predsedom TJ Dynamo Petrom Lelkesom ohlladom nevyridtovanej dot6cie otganizircie

at budricnosti organizhcie. Stretnutie sa uskutodnilo za ud,asti kontrol6rky obce p.

Klinerovej. Pan predseda informoval, Ze majri tr6nera mlddeZnickej organiz6cie. Na

poZiadavku starostky sl'irbil, Le zadiatkom roka 2018 zvol6 dlenov organizdcie, zvol6 vyrodntr

dlenskri schfidzu za rok 2017. Vlfsledkom tohto jednania je skutodnost', Ze organizdcia v

novembri 2017 odovzdala tdtovn6 doklady za rok 2016. Na z6klade lfchto dokumentov

starostka pripravila vyridtovanie dot6cie spolu so spr6vou o dinnosti otganizircie, tak ako to

vyLadtle 
- 
nariadenie obce. Informovala, Le v sfdasnosti prebieha kontrola spr6vnosti

ri8tovnych dokladov - vykoniiva ju hlavn6 kontrol6rka obce. Dalej na zttklade poskytnutych

podkladov - irdajov od predsedu, starostka pripravila Ziadost' organizdcie na rok 2018.

Poslanci sprfvu brali na vedomie v pomere za7 lproti 0 I zdfialsa0.



Bθ″こイ

Sprdva o v!,sledku kontroly evidencie ndleiitosti rtinvnich dokludov

zuriitovuni'ch k 3 0.09.20 1 7

Spr6vu predniesla h1avn6 kontrol6rka obce. Informovala, Ze predmetom finandnej

kontroly bola kontrola dodrZiavania z6konnosti, irdinnosti a ridelnosti pd hospod6reni

s finanjnymi prostriedkami obce Blatn6 na ostrove. Vykonanou kontrolou neboli zistend

nedostatky. Nakol'ko k uvedenej spr6ve neboli poloZen6 otinky, pristupilo sa hlasovaniu.

Poslanci sprfvu brali na vedomie v pomere za T lproti 0lzdfi.al sa 0.

Bod i. 5

Pldn iinnosti hluvnej kontrolfirky Obce Blatnd na Ostrove
na I. polrok 2018

Hlavn6 kontrol6rka predloZila na schv6lenie pracovnli pl6n hlavnej kontrol6rky na

II. polrok 2018. Poslanec Ca3aacs navrhol roz5irit' predloZeny plan o kontrolnir dinnost :

Kontrola Rokovacieho poriadku Obecndho zastupitelstva v Bjatnej na Ostrove a Statritu obce

Blatn6 na Ostrove.
Poslanci pl6n schvdlili v pomere z T lproti 0/zdrzal sa 0.

Bod i. 6
Schvdlenie odmeny hluvnimu kontroldrovi obce zu rok 2017

Vzhfadom na odvedenri pr6cu hlavnej kontrol6rky starostka obce navrhla hlavndmu

kontrol6rovi obce poskynirt'odmenu ato vo vfske 15 % v5etkfch mesadnych miezd zatok
2017. Druhy ndvrh predniesol poslanec Gajd6cs, ktory nawhol neposkytnrit odmenu.

Hlasovanie:
NSvrh d. 1 (starostky): Poslanci neschvflili v pomere za 2- Stili, Mayer/proti 4-Gajddcs,

Nugy, Szalayovi, Nl6riovilzdfral sa 1'Czetli.

N6vrh d. 2 (Gajd6csa): Poslanci schvdlili v pomere za 4 'Gajdrlcs, Nugy, Szalayovd,

M6riovr{ /proti 2 - Siili, Mayer lzdrZ,al sa 1 - Czetli.



Bod i. 7

Schvdlenie darovctcei zmluvy zo dila 03.10'2017

Starostka informovala o tom, Le po dlhjch rokoch sa konedne vysporiada dlhorodn;f

vlastnicky probl6m pod telesom miestnej komunik6cie obce. Obec darovanim nadobudne

pozemok p.tt. ZZZttZ, druh pozemku zastavane plochy a n6dvoria, vo vymere 2 945 m2

v katastr6lnom fzemi Blatn6 na Ostrove. Darcovia sri Borislav HaruSt'ak aLydia Adamcov6'

pri n6vrhu na vklad v5ak Okresn;i frad katastr6lny odbor poLadqe schv6lit'darovaciu zmlul'tl

ajej dodatok.
PredloZila n6vrh uznesenia:

. Obecnd zastupitel'stvo vBlatnej naOstrove s chv aliuj e:

Darovaciu zmluvu uzatvorenf dila 03.10.2017, podlia ust. g 628 a nasl. zdkona(,.4011964 Zb.

Obdianskeho z6konnik a v zneni neskor5ich pr6vnych predpisov medzi darcom: Borislav

HaruStiak, Radlinskdh o 413125A, 911 05 Trendin aLydiaAdamcov6, Obchodn6 908119,

911 05 Trendin a obdarovanou: Obec Blatn6 na Ostrove,Blatnd na Ostrove (.203,930 32 a

a Dodatok d. 1 k tejto zmluve
Poslanci uznesenie schvftili v pomere zaTlprotiDlzdfi,al sa 0.

Bod i. 8

Schvtilenie darovacei zmluvy zo dfru 02.10.2017

Starostka informovala otom, Ze Antonin Zezula daroval obci pozemok p. d. 173169,

druh pozemku orn6 p6da vo vymere 3231 m2, v k.ir. Blatn6 na Ostrove. Na tomto pozemku

pldnuje obec vybudovat' zberny dvor. Podobne ako v predo5lorn pripade Okresny frad

katastr6lny odbor poZaduje schv6lit'darovaciu zmluvu a jej dodatok.

Starostka predloZila n6vrh uznesenia:

Obecnd zastupitel'stvo v Blatnej na Ostrove s c h v a I' uj e:

Darovaciu zmluvu uzatvorenir dia 02.10.2017, podl'a r-rst. $ 628 a nasl. zdkona (,. 4011964 Zb.

Obdianskeho zdkonnika v zneni neskorSich pr6vnych predpisov medzi darcom: Antonin

Zezula, Macov 12. 930 32 a obdarovanou: Obec Blatn6 na Ostrove, Blatn6 na Ostrove (. 203,

930 32 a Dodatok d. 1 k teito zmluve
Poslanci uznesenie schvalili v pomere za T lproti qlzdrLal sa 0.
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V r6mci r6zneho vystfpili:
Starostka obce predostrela otiaku organizovania df,a obce vroku 2018. Zaqimala sa

o stanovisko poslancov. Ako d6vod uviedla, Ze akje takli z6ujem, tak tZ teraz je potrebn6

urobit' niektor6 kroky. Za organizovanie podujatia boli poslanci Mayer, Stili, Czetli, Nagy
Szalayovit. Proti boli Eva Mdriovd aFrarfii5ek GajdScs. Ddej vyjadrila poteSenie nad
aktivitou mladych l'udi v obci, vfsledkom ktorej je adventny veniec pred b;fwalou budovou
poSty. Ocenila pristup mladych organizltorov Eriky Szalayovej a Eriky Sallayovej.

."Monika Czetli predostrela otdzka budricnosti budory byvalej po5ty. Podlla odborn6ho
posudku budova je v Zivotu nebezpednom stave. Podfa nej je potrebn6 ju zbwat' a postavit'
novt budow, pripadne aj viid5iu s viacerymi miestnost'ami ako je teraz.
Stefan Sdrosfai poloZil otdzku, do je na tejto budove Zivotu nebezpedn6, podlia neho iba
poiiama stena.
Ing. Dalibor Hlivfk - Podl'a posudku odborne sp6sobilej osoby je budova nebezpedn6, 6o je
potrebnd reSpektovat'. Treba si uvedomit, Le v pripade nebezpedia, obec by bola zodpovedn6
zaLivoty fud|
Starostka obce - O budricnosti tejto budovy poslanci rozhodujri prostrednictvom rozpodtu
obce. Pripadn6 likvid6cia, rekon5trukcia alebo stavba novej budovy m6 finandny dopad na
obec. Jej niaor je, Le budovu treba zbirat' a postavit' novti. Na realizovanie z6meru obce
navrhla vyrLit zdroje Eur6pskej imie, ktor6 budri uZ iba do roku 2020. Na to sa v5ak treba
pripravit', projektovou dokument6ciou, stavebnym povolenim atd. ato pred zverejnenim
vyzvy. Po tomto obdobi to bude moLne realizovaf iba z vlastnych zdrojov obce.
FrantiSek Gajdfcs - Treba podkat' na do bude vyzva - na rekon5trukciu alebo na vystavbu
novej budovy, dor,tedy netreba brirat'.
Gejza Mayer - vyj adril nazor, Ze budova po5ty j e v takom stave, Le sa zriti. Je za postavenie
novej budovy.
Erika Szalayov6 - Informovala sa, kedy budri zrekon5truovand miestnosti poschodia
materskej 5k6lky. Bolo by dobr6 dim sk6r otvorit' d'alSiu triedu, aby sa mohli prijat' deti,
ktord z kapacitnych dOvodov neboli prijat6.
Starostka obce Inform6cie o rekon5trukcii materskej 5k6lky boli odovzdand
prostrednictvom spr6vy starostu. Opakovala, Ze tento tyildei bola podpisan6 zmluva
o poskytnuti finandnej dot6cie a posland do BudapeSti, zmluvou stanoveny termin realizdcie je
30.04.2018. Ztxisi to v5ak od viacerych faktorov: napr. kedy podpi5e poskytovatell zmluvu,
kedy pouk6Zu finandnd prostriedky, atreba aj das narealiztrciu rekon5trukcie. V neposlednom
rade pred rekon5trukciou miestnosti materskej 5k6lky najprv treba vytvorit' priestory pre
obecnfi kniZnicu.
Erika Szalayovr{ - vyjadrila nlzor, do aj prislovie hovori: nid nie je nemoZn6, len fudia sri
nemoZnf.
Starostka - Berie na vedomie ndzor pani Szalayovej. I napriek tomu, Le uZ zo spominanych
d6vodov nie je molne teraz urdit'konkr6tny termin dokondenia.
Poslanec Zsolt Nagy: PoloZil otinku, predo v silnom vetre nesvieti verejn6 osvetlenie.
Navrhol zakupit' do kultrirneho domu vitrinu pre diplomy a vecn6 dary ziskan6 folkl6rnou
skupinou Cimbora.



Marta Stiliov6: PoLiadala poslancov, ktori hlasovali proti poskytnutiu odmeny hlavnej

kontrol6rke obce, aby vymenovali konj<rdtne d6vody svojho rozhodnutia, predo si nezasltiZi

odmenu.
Ing. Dalibor Hlivdk- op;ital sa, na ziklade a(ich hodnotiacich kritdrii bola hodnoten|ptfica

koitrol6rky. poslanci by'mali vypracovat' svoje hodnotiace krit6ria, na zfklade ktorfch

rozhodujri a hodnotia iodnri dinnost' zamestnanca. Nemysli si, Le postoj poslancov bol

spr6vny a korektny.
Zita Horv6thovri - Povedala, Le v mesiaci december kaZddmu zamestnancovi bola

poskltnut6 odmena - tie navrhla starostka obce, pretoLe to jejej kompefencia. Kontrol6r je

tteL zartestnancom obce a jeho pr6ca by mala b1d tiei. odmenen6. Odmena kontrolora je

kompetenciou obecndho zasiupitelstva a je smutn6, Ze poslanci zaqali taklito postoj.

foslanec Franti$ek Gajdfcs - Svoje iozhodnutie od6vodnil tym, Ze podfa neho hlavn6

kontrol6rka nevykonala z6konom stanoven6 rilohy - kontrolu rokovacieho poriadku obecn6ho

zastupitelistva.
Starostka obce - Hlavn6 kontrol6rka vykon6va svoju dinnost' na zdklade pl6nu kontrolnej

6innosti, ktory schvaliuje obecn6 zastupitellstvo. Nakollko do planu jej dinnosti za rok 2017

tak6to riloha nebola zaiadenir, nemala povinnost' vykonat'. V p16ne zaradend rilohy vykonala

v5etky.
Marta Siiliovi pod'akovala za odpoved'Franti5ka Gajd5csa, ktorf ale neuzndva. Dalej

kon5tatovala, Ze ostatni poslanci -Eva M6riovi, Zsolt Nagy aAlLbeta Szalayovd nevedeli

od6vodnit' svoj e rozhodnutie.
Ing. Dalibor Hlivfk povedal, Le podla neho komisie obecn6ho zastupitel'stva nepracujri.

Vy]adril presveddenie, Le Sportov6 komisia zlyhala, do dokazuje skutodnost, Le starostka

iniri"l. stietnutie na riesenie probl6mov organizdcie. Tak ako to bolo pravidlom za predo5l6

roky, ona urobila za nich vyridtovanie aj Ziadost' o dot6ciu na d'alSi rok. Na toto v5ak bola

zrradendkomisia. Je smiesne, Ze komisia v tom nevedela pomdct'.

Poslanec Frantilek Gajd{cs - vyslovil ntzor, Le za dva roky nid neurobili. Nie je osaden6

zrkadlo, roz5irenie kamlrov6ho syst6mu. Stavebn6 komisia vyvinula iniciativu vo vybere

oplotenia zikladnej Skoly, vlibere osvetllovacich telies verejn6ho osvetlenia, skontrolovali

siav budovy po5ty, bol pri miestnom Setreni pri priprave projektovej dokumentScie osadenia

dopravnych znadiek. Ct yt, vidi v nedostatodnom informovani obecn6ho zastupitelistva.

PoloZil 
-ottakt, 

kto rozhodol o tom, Ze budeme menit' okn6 v materskej Skole a tadifitory

v z6kladnej Skole - nemali o tom vedomost'. Nevedel, ani o verejnom obstarSvani na

rekon5trukciu domu smftku, o dom bol informovan:f prostrednictvom internetovej stranky

obce.

Ing. Dalibor Hliv{k - PoloZil ottu;ku, di boli tieto rekon5trukcie predmetom poslaneck6ho

schvallovania. Opyal sa poslancov, di majir jasno koho do je kompetencia' Podfa zikona

o obecnom zriadeni schv6lenie rozpodtu je kompetenciou poslancov, avSak pr6cu obecn6ho

trradu vedie starosta a to na zttklade poslancami schv6len6ho rozpodtu. Ked'Ze starostka sa

pohybovala v r6mci rozpodtu, postupovala podfa ztkona.



Poslanec Frantisek Gajdr{cs - Vyslovil rtazor, Ze to je slusnost' nie kompetencia'

Starostka obce Odmietla neinformovanost'poslancov ojednotlivych investidn;fch

z6meroch obce. Na kaZdom zasadnuti obecn6ho zastupitefstva- verejnom di pracovnom, boli

informovani o postupe projektovlich Ziadosti, o zdmeroch obce, ktor6 boli dohodnutd' Na

z;klade tychto doh6d sa dostati do rozpodtu obce - poslanci schvdlili zatadenie finandn6ho

krytia jednotliqich aktivit tak na prijmovej ako aj na.vfdavkovej strane rozpodtu. Vyjadrila

poiesenie, Ze sim poslanec Gajd6cs vymenoval uktirity, do ktoqich bol zapojeny - verejn6

osvetlenie a dopravnd znadky - kde tol starostkou obce pozvany on, alebo boli pozvani

poslanci na konzult6ciu. Reali zovanie jednotlivych z6merov m6 svoj postup. Ano, nebolo

osaden6 zrkadlo, Iebo tomu predchidza 5 krokoqi povollovaci postup - osadenie dopravnych

znadiek je v poslednom 5t6-diu povolenia. Niektor6 dohody vSak menia poslanci - napr'

'' rekon5trukcia chodnika pri poste bola dohodnut6 v zastupitefstve - viazne na vyrube drevin,

osadenie autobusovej ,uriauby bolo tiei. dohodnutd, bolo vybaven6 povolenie - La

okt6brovom zasadnii a tL sa hlladalo in6 miesto na umiestnenie, do znamen6 nov6

povolenie. Na n6zor poslanca, do k6Ze slu5nost' odpovedala, Ze slu5n6 ale aj kompetentn6 by

tolo, keby aj starostka bola pozvan 6na zasadnutie stavebnej komisie, do ani raz nebola.

Zsolt Nagy - Op1.tal sa kto rozhodol o tom, Le ak6 radi6tory budri umiestnen6 v Skole. Dalej

kto podal Ziadost'o dot5ciu zrozpo(ttt obce na rok 2018.

Gejza Mayer -Starostka informuje o svojej prdci, prip. o veciach obecnych na zastupitellstve

- pru"orrrom, alebo verejnom. Vpripade, Li sn poslanci, ktorym ch;iba nejak6 inform6cia,

n1OZu ju ziskat' na rirade alebo u starostky. On sdm, v pripade, Ze potreboval nejakf

inform6ciu, obr6til sa na obecny irad, alebo na starostku. Potom by sa nestalo, Ze hovorime

tu o tom, Ze sme o niedom nevedeli, i ked uZ sme to viackr6t preberali' Kaldi vie, kde mOZe

ziskat inform6cie, len musi vyvinitt' iniciativu.
Monika Czetli- potvrdila sltv6 poslanca Mayera. Vedela o z6meroch obce, ktor6 potom boli

zapracovarrd do rozpodtu. { niipade, Ze potrebovala d'alSie inform6cie, osobne alebo

teGfonicky sa informovala. Daiej uviedla, Le toto je bod pripomienky obdanov, predo sa tu

rie5ia otazky poslancov, ktor6 by mali byt' rie5en6 na pracovnych stretnutiach obecn6ho

zastupitelistva.
Ing. Dalibor Hliv6k - Vyjadril podudovanie nad tym, ie poslanci takto ritodia na seba,

aotana;t sa informScii a technickych veci, toto by malo b1't' predmetom pracovnej porady.

Vyjadrii nbzor, Ze tyrrfio sa iba prediZi proces vybavenia arealizdcie investicii. Poslanci by sa

mali svedomite pripravit'na pracovn6 stretnutie, ked'niedo odsrihlasili v rozpodte.

Katarina Szalayovd - Vgaarita ndzor, Ze predstavitelia obce by sa mali navzt$om

podporovat'.
i"g. metyr{s Sallay * poZiadal obec, aby na ceste 1163 znovu poliadala o r;fchlostnd

obmedzenie 70 km/h. Daiej sa informoval ohlladne umiestnenia novej autobusovej zastdvky,

do podl'a neho nemohlo byt' povolen6 ohl6senim drobnej .stavby, lebo to reguluje

Specializovany stavebn y zftkon-
Gajdfcs Franti$ek - Ked Sallayovcom nevyhovuje miesto osadenia autobusovej zastfvky,

treba ju umiestnit'na tak6 miesto, kde to bude vyhovovat kaLdemu. Treba n6jst'ind rieSenie.

「
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Starostka - OtLzka Sallay: Ziadost o rychlostnd obmedzenie na ceste V63 bolo zamietnut6

v decembri 2016. M6Zeme sa o to ,rou, pokrisit'. Ubezpedila p6na Sallayho, Ze pred

ohl6senim stavebn6mu irradu sme zodpovedne posu dzovah moZnost' umiestnenia autobusovej

zast1vky a to na najvhodnejsom mieste tak, aby shiZila vo verejnom zduime - teda v prospech

viidsiny obdanov nasej ob"". Rozhodnutie o umiestneni zast|vky padlo na predmetny

por.*ok z d6vodu, Ze poskyuje dostatodne Sirokf priestor na jej umiestnenie, nachddza sa

oproti zast6vky v protismere, A;alej vedie tu trasa autobusovych spojov do Dunajskej Stredy

a Gabdikova. Pr6ve dakanim ,ru pii.hod tychto spojov by vy:uLivali obdania das na zasthvke

pod pristre5kom. V ostatnych pripadoch -Bratislavsk6 spoje - iba na vystirpenie. Minim6lne

dvakr6t sme o tom rokovali na pracovnom stretnuti obecn6ho zastupitelistva, l'tedy nikto

nepovedal, Ze s tym nesfhlasi. Otiu:ka Zsolt Nagy: Radiatory (podet, druh atd'' ) navrhli

odbornici, ktori pracujri v tomto odbore. O dot6ciu zrozpodtu obce poZiadali Slovensky

derveny ktiZ,TJ Dynamo, Rimsko-katolick6 cirkev aZO Csemadok.

;6n Siiti - ohlladne umiestneni a zastttvky bola dohoda poslancov. Teraz niekto zas zmenil

ndzor.Preto nie je osaden6. Vyslovil ninoi,Ze autobusovd zastdvka m6 byt' na ulici, kde vedie

trasa autobusov.
5t"fu1 S6rosfai - Upriamil pozornost' na parkovanie zamestnancov spolodnosti Volkswagen

v obci ako aj na zamestn*.o, vodarenskej spolodnosti, ktori pri oprave derpacich stanic

odstavia svoje vozidl|nazeletom p6se obce.

Nakol'ko d'al5ie otdzky neodzneli, starostka v5etkfm pod'akovala za tdast a ukondila

zasadnutie. Ked'Ze to bolo porl"drrd zasadnutie v roku 2017, v5etkym obdanom obce popriala

prijemn6 a pokojn6 prehitie vianodn;fch sviatkov, St'astny a fspe5nli novy rok 2018'

Z1pisricapodpisan6 starostkou obce v zmy.sle $ 12 ods. I Rokovacieho poriadku Obecndho

zastupitel'stva Blatn6 na Ostrove

lt

Mgr. Ter6zia F varyova

starostka obce

Overovatelia:
Gejza Mayer

Eva M6riov6

Podet priloh: 18 str6n a Dorudenka 7 ks #il../ZapisalaZita dia 18.12.2017
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Uznesenia
utia ndho zast J's″ッαッ」夕|latnei naZO

Uznesenie L31lozl20l7
Obecn6 zastupitel'stvo v Blatnej na Ostrove

A/berie na vedomie
1. urdenie zapisovatel'a p. Zity Horv6thovej
2. urdenie overovatelov z6pisnice poslancov: Gejzu Mayera a Evu M6riovil

B/schval'uie
Program zasadnutiaOZ

Uznesenie i. 321 OZl2017
Obecn6 zastupitel'stvo v Blatnej na Ostrove

-berie na vedomie
Kontrolu plnenia uzneseni

I]znesenie i. 33 lozl20l7
Obecn6 zastupitefstvo v Blatnej na Ostrove

-berie na vedomie
Spr6vu o dinnosti starostu obce

Uznesenie E. 341 OZl20l7
Obecnd zastupitel'stvo v Blatnej na Ostrove

-schval'uje
Spr6vu o vysledku kontroly evidencie n6leZitosti udtovnych dokladov zairdtovanych

k30.09.2017

Uznesenie (.. 35 I OZl20l7
Obecnd zastupitel'stvo v Blatnej na Ostrove

-schval'uje
P16n dinnosti hlavnej kontrol6rky na I. polrok 2018

zθ グ|ガα II.12.2θ17
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Uznesenie E. 3610z12017
Obecn6 zastupitelstvo v Blatnej na Ostrove

- s c h v a I'u j e

neposkytnutie odmeny hlavnej kontrolorke obce za rok 2017

Uznesenie i. 37 IOZ/2017
Obecnd zastupitel'stvo v Blatnej na Ostrove

-schval'uie
Darovaciu zmluvu uzatvorenu dia 03.10.2017" podl'a ust. $ 628 a nasl. ztrkona(.4011964 Zb.

Obdianskeho z6konnik a v zneni neskorSich pr6vnych predpisov medzi darcom: Borislav

HaruStiak, Radlinskdho 413125A. 911 05 Trendin aLydtaAdamcovd, Obchodn6 908/19,

911 05 Trendin aobdarovanou: Obec Blatn6 na Ostrove, Blatn6 na Ostrove (,.203,930 32 a

a Dodatok d. 1 k tejto zmluve

Uznesenie i. 381 OZl20l7
Obecnd zastupitel'stvo v Blatnej na Ostrove

- s c h v a 1'ui e

Darovaciu zmluvu uzatvorenri dfla 02.10.2017, podfa ust. S 628 a nasl. ztrkona(,.4011964 Zb.

Obdianskeho zfkonnik a v zneni neskor5ich pr6vnych predpisov medzi darcom: Antonin

Zezula, Macov 12, g3O 32 a obdarovanou: Obec Blatn6 na Ostrove. Blatnd na Ostrove (,. 203.

930 32 a Dodatok c. 1 k tejto zmluve

V Blatnej na Ostrove, dria 18.12.2017

Mgr. Ter6zia F
starostka obce
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Prezenini listina

zo zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva v Blatnej na Ostrove, konan6ho

v malej srile Kultrirneho domu BlatnS na Ostrove, dfia 11.12.2017 o 18,30 h.

Mgr. Ter6zia Fo1dv6ryov6, starostka obce

Bc. Marla Klinerov6, kontrol6rka obce

Poslanci

l. ,\llbeta SzalayovS

2.:Evaゝ46riov嵐

3.ゝ′4onika Czetli

4. Gelza Mayer

5. Nagy Zsolt

6.Jin Sllli

7. Franti5ek Gajd6cs
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